

## 目 次

### · 中华文明阐释与文明互鉴 ·

- [3] 现代化视阈下中阿文明互鉴的理路与进路 韩建伟 丁俊
- [30] 中非传统家文化的相通性及其哲学基础 程秋君
- [48] 新时代中国的全球安全观及其在非洲安全治理的实践  
谷亚平 陈阿龙

### · 热点透视 ·

- [69] 俄罗斯对 Hamas 实施接触政策的动因与限度 赵玉明

### · 土耳其国家治理 ·

- [87] 凯末尔民族主义的多重向度与土耳其国族认同 李艳枝
- [114] 土耳其正义与发展党执政时期的社会治理评析 魏敏 刘鸿泽
- [132] 选举政治与再分配工具化：土耳其正义与发展党的福利治理  
胡舒蕾 张小劲
- [155] 英文摘要

Published by Institute of West Asian & African Studies, Chinese Academy of Social Sciences

Add: No. 1, National Stadium N. Rd, Beijing 100101, China

E – mail: waaa@ cass. org. cn

Website: xyfz. ajcass. com

## CONTENTS

### Interpreting Chinese Civilization and Mutual Learning among Civilizations

- 3 The Logic and Approach of Mutual Learning between Chinese and Arab  
Civilizations in the Context of Modernization *Han Jianwei & Ding Jun*
- 30 Similarities and Philosophical Underpinning of Traditional Family Culture  
in China and Africa *Cheng Qiujun*
- 48 China's Vision of Global Security in the New Era and Its Practice in African  
Security Governance *Gu Yaping & Chen Along*

### In Focus

- 69 Motivations and Limitations of Russia's Policy of Engagement with Hamas  
*Zhao Yuming*

### Türkiye's National Governance

- 87 A Study of the Multiple Dimensions of Atatürk Nationalism and Turkish National  
Identity *Li Yanzhi*
- 114 An Analysis of Social Governance in the Period of the Justice and Development  
Party in Türkiye *Wei Min & Liu Hongze*
- 132 Electoral Politics and Instrumentalization of Redistribution: Welfare Governance  
of the Justice and Development Party in Türkiye *Hu Shulei & Zhang Xiaojin*
- 155 Abstracts